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The new term is coming. For all our new students, I would like to introduce some of our clubs.
Cool Players is a good choice for sports lovers. Here you can do sports one hour a day to strengthen your body, and watch sports matches. If you are interested in books, Smart Readers is a good choice. Reading good books and writing reading notes is useful to improve your writing and widen your horizons. Do you want to be a good cook? In Excellent Cooks, you will learn how to design healthy menu and cook dishes, which can lead to a healthy life. If you want to design your own clothes, come to Fashion Designer. You can learn a lot from the professional teachers.
These are the most popular clubs in our school, and hope you can join us.
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May I have your attention, please? I have an announcement to make. The Students’ Union is going to hold a party on Saturday evening, August 15, to welcome our friends from the United States. The party will be held in the roof garden of the Main Building (主搂) .It will begin at 7:30 . There will be music, dancing, singing, games and exchange of gifts. Will everybody please bring along a small gift for this purpose? Remember to wrap it up, sign your name and write a few words of good wishes ( 祝愿).
Don’t forget: 7:30 Saturday evening, roof garden, Main Building. There’s sure to be a lot of fun. Everybody is welcome.
我能吸引你的\'注意吗？我要宣布一个通知。学生会将在星期六晚上举行一个晚会，八月十五日，欢迎来自美国的朋友。晚会将在主楼屋顶花园举行（主搂）。它将开 始在7:30将有音乐，舞蹈，唱歌，游戏和交换礼物。也请大家带一件小礼物好吗？记得要把它包起来，签名并写上几句祝福的话（祝愿）。
不要忘记：星期六晚上七点半，屋顶花园，主要建筑。肯定会有很多乐趣。欢迎大家。
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Students in our school are free to choose some special courses according to their interest. First of all, the football course is the best choice if you like playing football. When you play football, you can take regular exercise and build up your body. At the same time, playing football can develop your teamwork spirit because you can learn how to help each other.
What’s more, English play course is a good choice for the students who like English. In the class, it is a good chance for the students to learn acting and improve oral English. If you want to develop an interest in science, you’d better choose model making course. When you make some models, you can learn more about the science.
In my opinion, we should have a reading course as well, because we can learn plenty of knowledge from books. If we read more books, we will become smarter and , seafood and so on. The more I knew about the food culture of Guangzhou ,the prouder I felt about being part of Guangzhou.
提示：1.步行或骑自行车去上学;最好不坐公交车或私家车;2. 使用节能灯，少开灯，离开时记住关灯。3. 节约用水，注意随手关好水龙头4. 节约用纸，随身携带手帕。5. 要有回收利用废品的意识。...
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>我是如此地热爱诗词
贺贺老师
于春种一粒粟，便能在秋天收获万颗子。我是如此地热爱诗词。
与诗词的相遇，似乎是很久远的事情了，三四岁的光景，母亲就给我读诗。最开始读的，自然是那些诸如“鹅鹅鹅，曲项向天歌”之类的句子。母亲不单读，还讲，她讲她小时候家门前的鹅，凶恶得很，如果招惹了它，便会扑闪着翅膀啼叫。那时的我是喜欢听母亲讲诗词的，或许是因为内容的有趣，又或许是因为韵律音调的美感。>于是冥冥中，我的心田间就开辟出那么一块关于诗词的沃土。但我真正开始爱上诗词本身，是从那抹月光开始的。
那是一个秋夜，窗外晚风带进阵阵桂花香，在氤氲的月色中弥漫开来。穿窗而过的月光，跳动着，闪烁着，一会儿伸出手轻抚我的睫毛，将几缕月光送入我的眼底；一会儿又揉揉我的鼻子，将月华的芳菲再送进来。月光怎么能动呢？我原以为月亮只会高傲地挂在天上，俯视人间。却在脑海突然闪过一句 “转朱阁，低绮户，照无眠”。是啊，苏轼早就告诉过我，月光就是如此顽皮。我抬头看去，今晚的月光饱满、丰腴，似乎近在咫尺，灵动，温柔，将世间映照得流光溢彩。>我突然感受到“起舞弄清影，何似在人间？”的雀跃。那一句短短的诗，却用最抑扬顿挫朗朗上口的方式凝结了生活中最优雅洒脱的美好。那一刻，我幼小的心灵仿佛受到了极大的震颤，那是诗意与生活的交融。
后来，我看过了更多的月光，也赏阅过了更多的诗词。诗词于我，是观看诗词大会时的兴奋,是得到一本饮水词的喜悦 ，是初学格律与填词的谨慎，是每一次看到名家妙句的惊艳。恰逢知己可见“青眼高歌俱未老，向尊前、拭尽英雄泪”的惺惺相惜，正值年少便可知“大鹏一日同风起，扶摇直上九万里”的自由与热血。我读着诗词，慢慢走过人生的路，那颗在幼时埋下的种子，从未停止它的成长。
>我是如此地热爱诗词，我知道它必然会长成一棵参天大树 ，为我的生活撑起一篇诗意的萌凉。
>你会在横线处填什么呢？欢迎在讨论区和我交流。
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今年的广州中考作文题目有别于往年的命题作文，首次采用半命题的形式，可以说给学生更大的发挥空间。但就题目来说，还是>延续了近几年广州中考作文一贯的命题风格——生活化，场景化，接地气。让每个学生都有话可说、有内容可写。
比如20_年的作文题《这里有我》以及20_年的作文题《我能为你做点什么》，都给人一种比较强烈的生活感和场景感，切入角度很多。
“我是如此地热爱__________”，作为题目，>具有正能量，引导学生通过爱，与周围的人或事发生关联，呼唤人性中美好的情感。“我”是写作的主体（这几年都是“我”），强调了考生应从自己的生活中选取材料，抒真情写真事，进行真实语境下的表达与交流。
“热爱”是题目中的关键词。跟“爱”“喜爱”“钟爱”不同的是，“热爱”是“热烈地爱”，情感比较充沛、浓烈。>“热爱”一词奠定了文章的情感基调，体现正向的、积极的、坚定的情感态度与价值观念。“如此”修饰“热爱”，起强调作用。
从语用的角度，其后很少搭配“人”——像“热爱你”、“热爱我们”都是比较奇怪的搭配。
不过，我们可以填写很多具体的事或物：比如生活常见的“唱歌”、“跳舞”、“下棋”、“篮球”。再比如富有文化底蕴的“古诗词”“说书”“粤剧”，喜欢上格局的同学可以填“这片土地”“国家”。
你甚至可以试着填抽象事物：比如“挑战”、“奔跑”（抽象的）、“平凡”，不一而足。
为什么我的眼里常含泪水？
因为我对这土地爱得深沉
在后面填“土地”其实是一个不错的想法。>既联系课内名家名作，格局也打开了。
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春节习俗与计划，如何过的春节，假如你是LINGLING给外国朋友JHON发一份电子邮件。
The spring Festival
Dear Jhon :
The Spring Festival is the most important festival in China. It is on January 1st according to the Chinese lunar calendar(中国的农历). Its Chinas New Years Day. So usually a month before the festival people begin to buy food clothes and decorations(装饰) for houses.
About a week before the festival housewives are busy preparing the new year dinner. And they will do a lot of washing and cleaning in the houses. People who are far away on business are hurrying to return home for the new years family reunion（团聚）.
On New Year Eve each family will gather tighter eating talking and watching TV for almost the whole night. And there will be some interesting programmes on TV. The children are the happiest of all because they can get presents from parents or grandparents.
On Lunar New Years Day after getting up people will eat dumplings. When they meet their neighbours or friends theyll say: Happy New Year!
I am ready to spend with together my family on the Spring Festival Iam going to see my grandparents and friengs . I m going to Diseyland in HONGKONG with my parents I will revise lessinos do exercise every day help the old and children .Wellcom to China. Waiting for your e -mail.
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